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Utvalg: AU i verneområdestyret for SVR 
Møtested: Skype, Skype-møte 
Dato: 11.11.2019 
Tidspunkt: 09:00 

Godkjent tid til forberedelse: 1 t. 
 
 
Følgende faste medlemmer møtte: 
 
Navn Funksjon 
Gerd Helen Bø 
Bjørn Laugaland 

Medlem 
Styreleder 

  
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Oddmund Ljosland 
Leiv Rygg Langerak 
Oddlaug Hesland Tjomsland 
 
Merknader 
AU var ikke vedtaksføre. 

 
 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Jørn Haug 
Alf Odden 
Guro Sødergren 

Verneområdeforvalter 
Verneområdeforvalter 
Verneområdeforvalter 

 
 
Underskrift: 
 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, 
er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 
 
Bjørn Laugaland                                                                            Gerd Helen Bø 
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Notat om anleggsvei fra Ådneram til Svartevann: 
 
OED fatta i 2011 vedtak om anleggsvegen skal vera stengt for allmenn motorisert 
ferdsel med bom ved Ådneram. Av vedtaket går det fram at motorisert ferdsel innafor 
bommen berre skal skje som naudsynt transport i samband med drift av eigedomar 
som naturleg soknar til vegen. I tillegg nyttetransport i samband med drift av 
turistforeiningane og Statskog sine hytter. 
 
Det er kjent at bomregimet slik det er beskrive i vedtaket frå OED ikkje har fungert som 
føresett. Nøklar er på avvege og bommen står i lange periodar open. 
Sira-Kvina kraftselskap er opne på at bomregimet ikkje fungerer slik det var tenkt og at 
mange nå tar seg langt inn i verneområdet med bil. Dei er også positive til ei 
innstramming av bomregimet. 
 
Ut i frå verneomsyn og ivaretaking av trekkvegar for villrein bør 
verneområdeforvaltninga trykke på for at bomregimet vert praktisert slik vedtaket i OED 
legg opp til. 
 
Forvaltningssekretariatet i samråd med styreleiar får fullmakt til å sende brev til Sira-
Kvina om dette. 
 
Forvaltningssekretariatet får fullmakt til å skrive et brev direkte til Sira Kvina 
kraftselskap med anmodning om å bytte låsene.  
 
 
Notat om Skansen: 
 
Det foreligger en søknad fra STF om å bygge ny turisthytte ved Skansen i 
Frafjordheiane landskapsvernområde.  
Forvaltning sekretariatet la frem et notat datert 7 november 2019, der det var skissert 
ulike alternativer for videre håndtering av saken.  
 
AU ønsker at det legge opp til en bredere drøfting av saken i styremøte den 13 
desember 2019. Saken bør derfor ikke realitetsbehandles i dette møte.  
 
 
 
 


